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För sektionsmötet
Höstterminsmöte 1

Styrelsens svar: Inköp av nytt ljud

Styrelsen tycker det är kul med mer ljud, dock anser styrelsen att två stycken kan vara en för
många. Både på grund av förvaring men också på grund av att styrelsen inte kan se använd-
ningsområdet där en till hade tillfört lika mycket extra som den första.

Styrelsen yrkar på att avsätta max 15000 kr till att köpa in en uppsättning av soundboks med
tillbehör.

Lund, dag som ovan

Øverphøs
Fred Nordell
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